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ZAPISNIK 
900-4/2022-3 

2. seje Sveta staršev dne 7. 10. 2022 
s pričetkom ob 18. uri  preko zooma 

 
Prisotni:  
Ravnatelj g. Čeplak, pomočnica ravnatelja ga. Žic, g. David Žavcar, ga. Katja Beck Kos, g. Jernej Maher,  
ga. Helena Blažun Vošner, g. Bogdan Fluher,  ga. Martina Šešerko, ga. Sabina Koren,  
ga. Mia Kmetec,  ga. Maja Đokić, ga. Tanja Hajdnik, ga. Janja Uršič, ga. Amanda Mayer, ga. Mojca 
Kavnik, ga. Bojana Rojs,  g. Matjaž Ogrin, ga. Mirjam Pinter Kavran. 
 
Odsotni: g. Mitja Kozar, g. Peter Ambrožič 
 
 

Dnevni red: 
  

1. Šolski sklad 
2. Organizacija kostanjevega piknika 
3. Razno 
 

Sejo Sveta staršev  je vodila predsednica gospa Mirjam Pinter Kavran.   
 
Pregledala je sklepčnost seje in predstavila dnevni red. 

 
 

K 1 

 
Predsednica je prisotne seznanila, da je potrebno imenovati nove člane šolskega sklada, ker sedanjim 
poteče mandat. Izbrane predstavnike sveta staršev  in  predstavnike  šole nato potrdi svet šole. 
 
Predlagala je, da bi dosedanje tri članice sklada svoje delo nadaljevale, ker je ostalo zaradi covida še nekaj 
nerealiziranih projektov. Te članice so ga. Darja Kozar, ga. Mojca Kavnik in ga. Mirjam Pinter Kavran. 
Prisotni so se s predlogom strinjali, potrebno je bilo izvoliti še četrtega predstavnika staršev. Izvoljena je 
bila ga. Katja Beck Kos.  
 
Glede na diskusijo, ki je potekala na prejšnji seji sveta staršev v zvezi z nepoznavanjem delovanja šolskega 
sklada, je predsednica ponovno pojasnila, da šolski sklad pisno res staršev ni obveščal o svojih dejavnostih, 
so pa bili o teh obveščeni pred vsekim dogodkom, na katerem se je zbiralo sredstva za šolski sklad. Ker teh 
dogodkov v zandjih dveh letih ni bilo, starši otrok v prvih razredih z delovanjem šolskega sklada niso bili 
seznanjeni. Poudarila je, da se je sklad odločil pisno seznaniti starše že pred prejšnjo sejo sveta staršev, saj 
bo potrebno starše obvestiti o namenitvi dela dohodnine šolskemu skladu. Starši pa bodo na prijavnicah 
za šolo v naravi ob možnostih plačila obveščeni tudi za pridobitev subvencije s strani šolskega sklada v 
primeru socialne stiske.  
 
Predsednica je na kratko predstavila delo šolskega sklada.  Sklad pomaga socialno  ogroženim, kar je 
njegov primarni pomen, po drugi strani pa nudi nadstandard, ki ga ni možno pokriti z drugimi sredstvi 
(naravni govorec angleščine, mehki kotiček v knjižnici). Sredstva za sklad se zbirajo na različne načine.  
Veliko dodano vrednost imajo dogodki, kot so bazar in pikniki, kjer sodelujejo starši  in učenci, saj s tem 
otrokom privzgajamo čut do sočloveka in sporočamo, da  lahko tudi z majhnim prispevkom vsak pomaga.  
 
Ravnatelj je v zvezi s skladom napovedal, da bo možno v sklad donirati 0,3 % dohodnine, saj je bil v 
Uradnem listu objavljen seznam prejemnikov za leto 2022.  
 
Ga. Blažun Vošner je vprašala kako je z zbiranjem sredstev za posamezni projekt (n.pr. nov kotel). 
Predsednica je povedala, da je možno skleniti donatorsko pogodbo in da se sredstva namenijo za določen 
projekt. 
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V zvezi z nabavo kotla je ravnatelj predlagal, da se z zbiranjem še malo počaka, ker  je v stiku z Mestno 
občino Maribor in  se bo mogoče nabavil kotel preko njih. 
 
Svet staršev je sprejel  sklep št. 1:  Svet staršev potrjuje ga. Darjo Kozar, ga. Mojco Kavnik, ga. Mirjam 
Pinter Kavran  in Katjo Beck Kos za predstavnike staršev za šolski sklad.   
 
 

K 2 

 
Kostanjev piknik  bo v soboto dne 15. 10. 2022 s pričetkom ob 9.00  uri. Učenci bodo šli na pohod, ločeno 
po starosti. Pridružili se jim bodo tisti  starši, ki ne bodo sodelovali pri pripravi  in peki kostanjev. 
 
Po oddelčnih skupnostih se je potrebno organizirati in nabaviti vse potrebno za izvedbo  piknika.  
 
Ga. Pinter Kavran je povedala, da bo na voljo dovolj kotlov za peko  kostanjev. Šola bo pripravila jabolčni 
zavitek in sok. Oboje se po prodajalo po 1 evro. Zbran denar bo šel v šolski sklad. 
 
Učenci bodo petek, 7.10. dobili dopis z obvestilom o pikniku. V primeru dežja piknik odpade in bo  pouk 
dne 23. 12. 2022.   
 
 

K 3 

 
Pod točko razno se je nadaljeval pogovor okrog  nabave kotla za šolsko kuhinjo.  G. Maher je povedal, da 
se je pogovarjal s kuharji, ki so  potrdili, da je cena kotlov res visoka okoli 16.000 evrov, predlagal je, da bi 
se proučila možnost, da  bi se glede na število učencev nabavilo kaj cenejšega.  
 
Ravnatelj je povedal,  da je ga. Blažun Vošner pripravila aplikacijo in dopis za spletno peticijo za nabavo 
kotla in ureditev razsvetljave.  Ga. Blažun Vošner  je povedala, da je potrebno pritisniti na občino, da bo 
omogočila našim učencem dobre delovne pogoje.  
 
Pripravljena je anketa za učence v zvezi s šolsko prehrano. O prehrani se bodo pogovarjali na šolski 
skupnosti in nato po  oddelkih in nato se bo pripravilo poročilo. Rezultati se bodo  predstavili komisiji za 
prehrano. 
 
Pripravljena je tudi anketa za starše o celotnemu delu šole. Starši jo bodo prejeli na elektronske naslove 
preko predstavnikov staršev v svetu staršev. 
 
Ravnatelj je še povedal, da se bo od 11. 10. 2022 do 14. 10. 2022 zbiral star papir. 
 
V zvezi z glasovanjem za prenovo košarkarskega igrišča je ravnatelj pojasnil, da je v petek, 30.9.2022 prejel 
sporočilo s strani MOM, da priglašeni predlog presega dovoljeno vrednost projekta 65.000,00 EUR in zato 
ne more sodelovati pri glasovanju. Po takojšnjem urgiranju in zahtevanju pojasnil, od kod je MOM ocenil 
projekt šole na 65.000,00 EUR vrednost, saj so znašali predračuni okoli 24.000,00 EUR. Projekt je bil tako 
uvrščen v glasovanje, vendar pa je zaradi prvotne neuvrstitve med projekte za glasovanje, izpadel iz 
plakata oz. reklamnega materiala, ki so ga prejela vsa gospodinjstva.  
 
Sestanek je bil zaključen ob 18. 55 uri. 
 
 
V Kamnici, 6. 10. 2022 
 
 
 

Zapisala: 
Nevenka Merhar 

  

 Predsednica Sveta staršev 
 

Mirjam Pinter Kavran 
 


